
La Garrotxa demana a la Generalitat m�s places

concer tades de geri�tric
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El Consell Comarcal de la Garrotxa ha aprovat demanar places de geri�tric concer tades a la Generalitat.

L'acord es va prendre amb el vistiplau de tots els grups: CiU, PSC i ERC. Els llocs s�n per als geri�trics de Sant

Feliu de Pallerols i la Vall d'en Bas. Es tracta de dos projectes comen�ats, per� que per falta d'inversi� p�blica i

privada no acaben d'arrencar. Els tr�mits per fer el de Sant Feliu de Pallerols van comen�ar fa 14 anys i ja estan

acabats, per� les obres estan per comen�ar. A la Vall d'en Bas, l'estructura (comen�ada al 2010) ja est�

acabada, per� falten els interiors i algun responsable privat que es comprometi en l'obra. La clau perqu� una

empresa es faci c�rrec de l'obra �s que puguin disposar de places concer tades.

Al plenari, Joan Casas (vicepresident del Consell i alcalde de Sant Feliu per CiU) va dir: "a la Garrotxa hi ha una

necessitat clara de places concer tades". Va assenyalar que si b� la demanda concreta �s per a la Vall d'en Bas i

per a Sant Feliu, la idea �s cobrir la manca de places a la Garrotxa. Es tracta, segons dades del Consorci de

Benestar Social, d'una comarca amb un envelliment superior a la resta de Catalunya. En concret, est� un 3,5%

per sobre de la mitjana de Catalunya, on la poblaci� envellida representa el 16,5% de les corves d'edat. Aix�

doncs, a la Garrotxa la poblaci� envellida representa el 20%. Aquestes dades propicien que hi hagin moltes

persones que viuen soles i que es podrien benef iciar de places de geri�tric concer tades. Per exemple, el

Consorci t� comptades unes 2.821 persones majors de 65 anys que viuen soles.

Dades per poder justif icar el supor t dels socialistes a l'acord �s el que va demanar Josep Guix (por taveu del

PSC). "Abans de demanar ens agradaria tenir un estudi global que sobre quines s�n les places que hi ha a la

comarca de la Garrotxa", i va afegir "Quines places concer tades hi ha a Olot, quines places hi ha a Sant Feliu de

Pallerols i quines places es pretenen crear a Besal�". Tamb� va concretar que "voldr�em saber si hi ha llistes

d'espera o no".

Joan Espona (president del Consell per CiU) va respondre que "est� fet", i va opinar que "no tindria sentit que no

sab�ssim el que demanem". Va explicar que el Consell Comarcal t� fet l'estudi des de fa anys i que el renova

peri�dicament.
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